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Protokół z posiedzenia Komisji Wspólnej 

Odbytego w dniu 18 grudnia 2018 roku 

W Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Damian Cieślar 

Ad.2 

 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i 

rozpoczął posiedzenie. 

 Przewodniczący Rady Miasta  Janusz Podżorski zaproponował  do  Komisji Strategii Marketingowej 

Miasta Wisła jako osobę reprezentującą rade -  Radnego Rafała Skurzoka, który wyraził na to zgodę,  

innych kandydatur nie było. 14  „za” a 1 osoba  wstrzymała się. 

Następnie dyskutowano o przyjeździe  do Wisły dzieci z Serbii. Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w Biurze Rady będzie założona lista na którą osoby chcące zapewnić dzieciom 

jakieś atrakcje bądź  środki finansowe  mogą się zapisywać. 

Następnie głos zabrał Skarbnik Miasta Damian Cieślar. Przypomniał, że dotarły trzy opinie z 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, i wszystkie są  pozytywne: o projekcie uchwały budżetowej na 2019 

rok, w sprawie możliwości sfinansowania deficytu, i w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Skarbnik  Miasta przedstawił warunki transportu zbiorowego. Poinformował, że trwają negocjacje z  

firmą Wispol.  Na dzień dzisiejszy stawki zaproponowane przez tego   przedsiębiorcę  są zbyt wysokie. 

Zagrożone są połączenia w stronę Łabajowa i Jawornika.    

Radny Jan Szalbót poruszył temat dróg gminnych i oświetlenia. Zwrócił uwagę na zbyt  małą kwotę w 

budżecie  miasta na drogi gminne- 300tyś złotych. Skarbnik poinformował, że w trakcie roku miasto 

korzysta z różnych dotacji – z powiatowych i z budżetu państwa-  promes na drogi. Radny Rafał 

Skurzok zaproponował aby stworzyć taki wieloletni plan modernizacji dróg gminnych. Skarbnik 

poinformował, że w WPFie mogą  zostać ujęte takie  założenia.  Głos zabrał Sekretarz Miasta, który  

poinformował, że w kwestii oświetlenia miejskiego trwają  negocjacje z Tauronem, które ciągnął się 

od dłuższego czasu  i są bardzo ciężkie.   

Następnie dyskutowano o budżecie partycypacyjnym- o łączniku między ul. Spacerową a Jonidłem. 

Pytanie o zakład komunalny- Sekretarz poinformował, że jest to temat otwarty ale nie łatwy, bo 

najpierw trzeba ponieść dużo nakładów. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski przeszedł do omawiania projektów uchwał.  

Głosowano nad następującymi projektami uchwał: 
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1. W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wisła. Skarbnik Miasta 

poinformował, że nie ma nowych przedsięwzięć, proponuje dostosowanie się do budżetu. 

Głosowanie: 2 wstrzymujące się, pozostali wszyscy „za”. 

2. W sprawie zmiany budżetu Miasta Wisła na rok 2018. Głosowanie:  2 osoby wstrzymały się, 

pozostali  „za”. 

3. W sprawie udzielenia dotacji spółdzielni  socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2019. 

Głosowanie:  2 sprzeciw, 2 wstrzymały się, 11 „za”. 

4. w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały nr XXVI/386/2013 Rady Miasta 
Wisła z dnia 28 marca 2013 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Wisła. 
Głosowanie: wszyscy „za” 

5. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/400/2009 Rady Miasta Wisła z dnia 2 lipca 
2009 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 
szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Wisła za osiągnięcia w zakresie 
pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej ze specjalnego funduszu nagród. 
Głosowanie: wszyscy jednogłośnie „za” 

6. w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/374/2009 Rady Miasta Wisła z dnia 26 marca 
2009 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz innych składników 
wynagrodzenia. Głosowanie: 1 osoba wstrzymała się, pozostałe „za”.  

7. w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 
stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania 
przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej pobrania i 
wykorzystania. Głosowanie: wszyscy „za”. 

8. w sprawie przyjęcia apelu do Minister Edukacji Narodowej. Głosowanie: 
jednogłośnie „za”. 

9. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z 
przeznaczeniem na prowadzenie powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych 
przemocą w rodzinie. Głosowanie: jedna wstrzymała się, pozostali wszyscy „za”. 

10. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko - Biała z przeznaczeniem na 
prowadzenie Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym. Głosowanie: 
wszyscy „za”. 

11. w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok. Głosowanie: wszyscy „za”. 

12. w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok. 
Głosowanie: wszyscy „za”. 

13. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. Głosowanie: wszyscy 
„za” 

14. w sprawie odstąpienia od zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”na lata 
2019-2023. Głosowanie: wszyscy „za”. 
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15. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. Głosowanie : wszyscy „za”. 

16. Wszystkie teksty jednolite uchwał przegłosowano jednogłośnie „za”. 

 

Po głosowaniu projektów uchwał, głos zabrała Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomości Agata Szarzec-  odnośnie wniosku Państwa Cieślar w sprawie ustanowienia 

służebności przejazdu i przechodu. Za udzieleniem służebności: wszyscy „za”. 

Na koniec posiedzenia wrócono do tematu kwoty na drogi zaplanowanej w budżecie miasta, gdzie 

głos zabrał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok. 

 

 

             Protokołowała                                                                     Przewodniczący Komisji 

               Justyna Pilch                                                                            Janusz Podżorski 

 


